
23 mei 2017 

Geachte Raad, 

Ada de Jager, wijkcomite Helpman 

1. Dank voor de uitnodiging om de gevaarlijke verkeersproblemen in onze 
mooie wijk Helpman aan u voor te leggen. Wij gaan er eigenlijk wel van 
uit dat er oplossingen uit voort vloeien die de leefbaarheid in onze wijk 
ten goede komen en dat we hier niet voor Jan met de korte naam zitten.  
 
Eerst even wat kanttekeningen 
Wat ons opviel is dat u uw informatie haalde van Facebook en Twitter. 
De vele mensen die daar geen gebruik van maken bleven dus buitenspel. 
Bovendien misten wij de meldingeninformatie van de afdeling Verkeer 
van onze gemeente. Wij verzoeken u in de toekomst ook de niet 
gebruikers van sociale media mee te nemen in uw informatiezoektocht en 
de meldingen van Verkeer daarin ook mee te nemen. 
 

2. Ook mooi dat u ons om oplossingen vraagt al vinden wij het wel 
gemakkelijk dat dat weinig mag kosten. U gaat als raad ook over de 
budgetten toch? Iets meer beschikbaar stellen misschien voor de 
veiligheid? Kunnen ambtenaren en wethouder meer doen voor de 
verkeersveiligheid in de stad. 
 

3. Als wijkcomite hebben wij n.a.v. de 30km invoering in de wijk en de 
reacties van wijkbewoners daarop in onze Algemene Leden Vergadering 
afgelopen november een brief aan het College gezonden met de grootste 
verkeersproblemen en gevaren dienaangaande.  
 

4. De reactie van de gemeente luidde dat er gewenning op moest treden en 
evt. later aanpassingen zouden kunnen plaatsvinden. 1 jaar na de 
invoering is het daar nu  tijd voor. 

Overigens zijn op een aantal punten al aanpassingen verricht of er wordt 
aan gewerkt. Zoals o.a. de parkeerdruk Helpman Oost. Daar zijn we heel 
erkentelijk voor. De verkeerslichten bij de kruising Verl. Hereweg-
Goeman Borgesiuslaan zijn aangepast en de Groenesteinlaan is 
eenrichtingverkeer geworden op wens van de bewoners. 

 

 



Helperoostsingel e.o. wordt aan gewerkt 

De parkeerdruk is al 10 jaar hoog. In het kader van het 30km regiem is 
er een obstakel geplaatst op de hoek met de Coendersweg. Door 
gebrek aan P plaatsen wordt er geparkeerd in de bochten. 
Oorzaak: beleid gemeente en gedrag. 
Oplossing: parkeerregiem en handhaving. 
Wethouder de Rook komt binnenkort met een voorstel tot oplossing. 
Wij verzoeken u daaraan uw goedkeuring te geven. 

 

5. De 3 belangrijkste verkeersknelpunten 
a. Savornin Lohmanlaan (30km) en Goeman Borgesiuslaan (50km): 

Als 1 knelpunt benoemd omdat het dezelfde oorzaak heeft: 
waaarschijnlijk de eenrichtingsaanpassing Helperbrink nu 
doorgangsroutes met veel meer verkeer. Op beide wegen wordt te hard 
gereden. 

Oorzaak:, gedrag en inrichting 

Oplossing: ook 30 km in de Goeman B, inrichting aanpassen in beide 
straten(een verfje doet al veel!), handhaving, electronische 
snelheidsmeters plaatsen. 

b. Verlengde Hereweg + Oversteek Helperplein 
Wordt ook steeds drukker met meer filevorming. Ook het laden 
lossen van vrachtwagens op de rijweg geeft de gehele dag 
opstoppingsproblemen. 
De oversteek bij het Helperplein is gevaarlijk, die is onoverzichtelijk. 
Zeker als daar ook nog vrachtwagens staan. In de schemering en bij 
avond zijn overstekers nog slechter te zien. 
 
Oorzaak: toename verkeer en inrichting, onduidelijke aanduiding 
oversteek 
Oplossing: herinriching laden lossen, voor oversteek de ouderwetse 
oranje bollen? 
 

c. Beethovenlaan 
De Beethovenlaan is eveneens gedeeltelijk eenrichtingverkeer 
geworden. Het is voor de bus een 2richting doorgangsroute. 
Dat leidt tot onveilige problemen grotendeels door het halen en 
brengen van schoolkinderen naar de GSV. Er zijn te veel auto’s, 



waarvan een deel van de bestuurders onfatsoenlijk gedrag vertoont en 
meer bezig is met zoeken van parkeerplek dan met de veiligheid van 
de kinderen. Er wordt lukraak geparkeerd met natuurlijk alarmlichten 
aan en kinderen worden buiten boord gezet. Bij slecht weer en minder 
zicht leidt dat tot gevaarlijke situaties.  
Ook worden bussen op haal en brengtijden vaak gehinderd en kunnen 
niet doorrijden. 

       Oorzaak: te veel auto’s en gedrag en tegen de rijrichting in rijden, ook  

               Door post.nl, busjes middenstand, kleine vrachtwagens. 

     Oplossing: GSV aanspreken op autogebruik ouders, kinderen niet meer 
               in de klas laten brengen en dus geen uitgebreid afscheid van 15 min 
               voor de lessen beginnen. 
               Schoolbus: die schijnt er vroeger geweest te zijn. Vertrek vanaf P3? 
               Handhaving 
 
OPMERKING: bij meerdere problemen is de inzet van handhaving 
noodzakelijk. Dat zal in het kader van opvoedkundig belonen en straffen invloed 
hebben op het gedrag van weggebruikers. Als u een oplossing in het kader van 
belonen weet: GRAAG. 
 
Rol wijkcomite: bij alle opmerkingen die bij ons binnenkomen over verkeer 
verwijzen wij naar het loket verkeer@groningen.nl. Verder hebben wij 
regelmatig goed contact over de diverse verkeersprojecten met de 
meedenkende en creatieve ambtenaren,( dat willen wij gezegd hebben) en 
nemen we deel aan de verschillende participatiegroepen. 
 
Als wijkcomite willen wij u als adviesorgaan wijzen op het voorziene 
toekomstprobleem de Helperzoom. Die krijgt door het 30km regiem, de 
Helperzoomtunnel en de aanpak Ring Zuid een andere rol die meer verkeer 
oplevert. Graag aandacht daarvoor. 
 
Nogmaals hartelijk en succes met het verwerken van de informatie. Wij zien de 
resultaten enthousiast tegemoet. 
 
 
 

 
 


